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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i
Fazekas Sándor Földművelésügyi Minisztériumot vezet ő miniszterhez,

„Mégsem költözik a tárca Debrecenbe? ”
Mégis csak választási hazugság volt az ígéret !

címmel.

A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

2014. júniusban írták az újságok, hogy a Földművelésügyi Minisztérium teljes szervezet e
Debrecenbe költözik. Ezt Ön akkor egy Debrecenben, Kósa Lajossal tartott egyezetés után
jelentette be .
Ön akkor felvetette, hogy szívesen látná tárcáj át az agráregyetem területén. Debrecen akkori
polgármestere bejelentette : Papp Lászlót, a város akkori alpolgármesterét bízta meg a
költözéssel kapcsolatos munkák koordinálásával . Azóta Papp László polgármester lett .
Az Ön javaslata mellett több lehetséges elhelyezési lehetőséget is megvizsgálnak -- jelezte
akkor Kósa Lajos, els őként említve a régi városháza melletti Tisza palotát . Ugyancsak
alkalmasnak tartották a tárca elhelyezésére a Tisza palota mögötti téren jelenleg üresen áll ó
volt ÁNTSZ székházat . De más helyszínek is szóba kerültek, amennyiben új épülete k
felépítésére lenne szükség,
Kósa Lajos hozzátette akkor, hogy a Nagyerdei Stadiont 15 hónap alatt építették fel, íg y
időbeli akadálya bizonyosan nem lesz a minisztérium debreceni költözésének .
A költözésrő l egy szót sem hallottunk azóta .
Kérdéssel fordultam Önhöz, hogy továbbra is fenn áll-e a tárca Debrecenbe költözéséne k
teve, melyre Ön nagyon röviden válaszolt, ahol megfogalmazta, hogy kormánydöntés mé g
nem született ez ügyben .



Azóta újra eltelt egy év, és most már biztosan mondhatjuk, hogy megint becsapták a
választókat, a magyar embereket .

Mindezek miatt kérdezem :

- Tervezik-e továbbra is a tárca Debrecenbe költöztetését ?

Ha nem, akkor miért nem ?

- Miért jelentették be 2014. nyarán a költözést, ha már akkor tudták, hogy az egészb ő l
semmi sem lesz ?

- Kinek kell bocsánatot kérnie?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016 . augusztus 1 .
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